
PROTOKOLL vid sammanträde 
i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
på Stadion den 16/3 1953.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
Evert Karlsson, Stig Eckerbrant, Liliequist.

§ 1.
Nyvalde ordföranden Åke Dunér hälsade styrelsekamraterna väl

komna till arbetsårets första sammanträde och vände sig särskilt till 
styrelsens två nya ledamöter. Stig Eckerbrant och Evert Karlsson.

§ 2.
Ordföranden orienterade i korthet om föreningens ekonomiska 

ställning med betonande av att Överstyrelsen i första hand hade att 
gripa sig an problemet Hammarbybacken. Två alternativ fanns att 
välja, dels en försäljning, dels en förbättring av backens affärer 
genom anslagsvägen. I den efterföljande diskussionen framhöll Lilie
quist att en försäljning utgjorde enda lösningen, varemot Norén in
vände att en sådan ej kunde rekommenderas med mindre än att Djur
gården fick bibehålla alla nuvarande favörer. Norén föreslog att 
varje anslageväg först skulle prövas, Liliequist att Stockholms 
stads idrottsstyrelse skulle tillskrivas med förslag om backens över
tagande i kommunal regi, Dunér att RF-direktören Torsten Wiklund 
skulle kontaktas för ett besked om lämpligaste förhandlingsvägen.

Beslöts, att Dunér och Norén skulle underhandla med Wiklund 
och att Dunér och Liliequist skulle utarbeta förslag 
till skrivelse till Idrottsstyrelsen.

§ 3.
Uppdrogs åt skattmästare Rinman göra upp en tablå över sektioner

nas anslagsäskanden och omedelbara behov att föreläggas nästa styrelse
sammanträde .

§ 4.
Uppdrogs åt Norén att hyra Gillet för 1954 års årsmöte den 12/3.

§ 5.
Beslöts att ÖS-sammanträden skola hållas varje måndag kl. 18 på 

Stadion med jourtjänst för en ev. kanslist (eller styrelseledamot) 
sådana måndagar, då sammanträden ej bli nödvändiga.

§ 6.
Diskuterades kontaktmän mod sektionerna och beslöts att bibe

hålla denna institution med framhållande för sektionsstyrelserna nöd
vändigheten av att kontaktmännen orienterades i sektionernas ange
lägenheter så att dessa kunde framläggas vid ÖS-sammanträdena. Ävenså 
skulle sektionsstyrelserna påminnas om att i god tid meddela kontakt
männen om tider och plats för sektionernas sammanträden, tränings
tider m.m.

Härefter beslöts utse följande att vara Överstyrelsens kontakt
män med sektionerna:

bandy: Eckerbrant; 
bordtennis: Norén; 
bowling: Nordlund; 
boxning: Evert Karlsson;



brottning: Evert Karlsson;
curling: Dunér;
fotboll: Eckerbrant/Nordlund; 
fri idrott: Norén;
handboll: Eckerbrant;
ishockey: Liliequist;
orientering:, Dunér;
skidor: Norén/Rinman;
damer: Rinman.

§ 7.
Fick Eckerbrant föreläggande att vid kommande årsmöte i bandy

sektionen lämna sin post som sektionens sekreterare och samtidigt 
meddelades, att han ej har rätt deltaga i beslut inom bandysek
tionen allt i överensstämmelse med föreningens stadgar om att leda
mot av ÖS ej får tillhöra sektionsstyrelse.

§ 8.
Diskuterades skidsektionens ekonomiska ställning. Konstaterades 

ett underskott i runt tal på kr. 2.000 föreligga på tävlingsverksam
heten. Beslöts begära en preliminär redogörelse av sektionskassören 
Åke Johansson.

§ 9. 
Uppdrogs åt Dunér och Rinman att granska redovisningen från 

turkbrottningarna 1951 och ge ÖS en rapport.

§ 10.
Uppdrogs åt Liliequist att infordra fotbollsektionens beslut 

i fråga om en kanslists anställande med halvering av kostnaden på 
ÖS resp. fotbollsektionen.

§ 11.
Beslöts begära in nycklar-, Stadionkort etc. i den mån sådana 

disponerats av Sven Larson och Sven Hellborg i deras tidigare egen
skap av styrelsledamoter.

§ 12.

Avslutade ordföranden- sammanträdet.


